



2016 物理年會

西子灣沙灘會館訂房單

SUNSET BEACH RESORT RESERVATION FORM

★優惠期間:2016/01/24(日)-2016/1/29(五)

★The special rate is effective from 24th Jan. 2016 to 29th Jan. 2016

★Residence Information 住房資料

Name _____
 Telephone : _____
 FAX : _____
 MAIL : _____

Date : _____
 Telephone : 886(7)525-0005
 FAX : ;886(7)525-0076
 MAIL : seasbayfd@gmail.com

1.Name					
2.入住時間 Date of C/I		2.退房時間 Date of C/O			
3.Type of room	房型Room	Amount/ nights	Price/Night	Nights	Subtotal
	<input type="checkbox"/> 學術雅致房 Mountain View Suite (double bed/1 or2person)		\$2520		
	<input type="checkbox"/> 西子山景房 Mountain View Suite (double bed /2person)		\$2950		
	<input type="checkbox"/> 碧海觀景房 Sea View Suite (double bed/2person)		\$3480		
	<input type="checkbox"/> 碧海雅致房 Sea View Suite (Twin Bed/2person)		\$3480		
	<input type="checkbox"/> 闔家雅致房 Mountain ViewSuite (2 double Bed/4person)		\$4000		
				總額Total	

※請確認訂房保證書中房間型態、日期及金額無誤

■會館依房型人數提供早餐，早餐時間 AM07:30-AM09:30

■進房時間 15:00 後。退房時間中午 11:30 前(假日早上 11:30 前)。

■依房型人數提供免費早餐。

■超過房型人數入住，每人收加床費用 800 元或加人費用 500 元。

■本會館謝絕任何寵物入內。

■餐飲及休閒設施：海景餐廳、海水浴場、專屬沙灘。

■備有大型停車場，住房享有寬頻上網、西子灣沙灘免費入場、免費叫車服務、海景餐廳用餐優惠及不限時間停車優惠。

■交通路線：

高鐵站到會館路線：

於高鐵站搭高雄捷運(紅線)到美麗島站轉橘線往西子灣方向,在西子灣站第二出口處搭乘公車橋 1 在中山大學行政大樓下車;或 從西子灣站一號出口處步行往中山大學隧道方向,大約 10-15 分鐘即可到本會館

【 Notice 】

※Please reconfirm the type of room, date of stay, and price on the form.

■The breakfasts are provided by the type of room. Breakfast time: A.M.07:30-A.M.09:30

■Check-in time is after P.M.03:00, and Check-out time is before A.M.11:00

■Each extra single bed is charged NT\$800(NT\$1,200 for double bed), or each extra person is charged NT\$500(including breakfast and all the supplies). Please tell the staff in advance if it is necessary.

■Pets are not allowed in rooms or any other indoor facilities.

■Restaurant and facilities: Sea view restaurant and exclusive beach.

■In exclusive parking lot, please tell the guard that you are coming to the hotel, and pay NT\$60 at first. Then the fee can be refund after the ticket is sealed by our staff.

■Free wireless internet, free taxi calling, and special discount of the meal in the restaurant.

※ Special notice:

In HSR Zuoying station, please take the KMRT from Zuoying station on red line, and change to orange line in Formosa Boulevard station, and get to Sizihwan station. Take the bus O1 from 2nd Exit of Sizihwan station to Administration Building in National Sun-Yat-Sen University.(NT\$12 per person). Turn left and arrive the hotel in 2 minutes. Otherwise, walk from 1st Exit of Sizihwan station, and arrived the hotel through the tunnel of the campus in 10~15 minutes.